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Mestská časť Košice - Sever 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 

ZÁPISNICA 
 

 

z XVII. zasadnutia Miestnej rady 
Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 28.02.2022  

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

Prílohy:         Pozvánka na zasadnutie MR 

  Listina prítomných z 28.02.2022  
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Miesto rokovania:   zasadačka Miestneho úradu MČ Košice - Sever 

 

Dátum a čas rokovania:       pondelok 28. február 2022, od 14.00 hod. do 14.50 hod. 
 

Rokovanie MR vedie:  Ing. František Ténai, MBA – starosta (ďalej len „predsedajúci“) 
 

Prítomní členovia MR Monika Kokošková  

na začiatku rokovania: Ing. Mária Tomášová 
    Mgr. Martin Rogovský                                   

                                                  
Ďalší prítomní:  Ing. Peter Luczy – prednosta MÚ 

    Mgr. Ladislav Török – zamestnanec MÚ  
      

 

Priebeh rokovania: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 
 

Predsedajúci otvoril XVII. zasadnutie Miestnej rady MČ Košice – Sever (ďalej len „MR“) a privítal 

prítomných. Konštatoval, že v čase otvorenia zasadnutia MR sú prítomní traja členovia. Zástupca 
starostu Ing. Jozef Filipko sa ospravedlnil zo zasadnutia. MR je uznášania schopná.     

 
2.  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 
Predsedajúci určil za zapisovateľa Mgr. Ladislava Töröka. Za overovateľov zápisnice určil poslankyňu  

Ing. Máriu Tomášovú a poslanca Mgr. Martina Rogovského.  

 
Predsedajúci navrhol do návrhovej komisie poslankyňu Moniku Kokoškovú, následne dal o tomto 

návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie: MR zvolila návrhovú komisiu v zložení poslankyňa Monika 
Kokošková 

 

Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa - 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

   
3. Schválenie programu zasadnutia 

    
Predsedajúci otvoril diskusiu k programu rokovania XVII. zasadnutia MR a požiadal členov, aby sa 
vyjadrili, či majú návrhy na zmenu alebo doplnenie programu. Žiadne návrhy na doplnenie alebo 
zmenu programu podané neboli. Predsedajúci ukončil diskusiu. 
 

Predsedajúci dal hlasovať o pôvodnom programe, ktorý bol zaslaný členom a aj zverejnený na 
webovej stránke MČ. 

                                          
Návrhová komisia predkladá návrh uznesenia. 

 
Uznesenie:   Miestna rada MČ Košice – Sever schvaľuje program XVII. zasadnutia 

MR MČ Košice – Sever v tomto znení: 
1.    Otvorenie zasadnutia 
2.    Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej                  
         komisie 
3.    Schválenie programu rokovania  
4.    Správa o plnení uznesení z XVI. zasadnutia MR                                                              
5.    Informácie o XIX. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva    

   MČ Košice - Sever                               
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6.    Rôzne  
7.    Záver 

   
Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa - 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 
4.  Správa o plnení uznesení z XVI. zasadnutia MR 

 
Predsedajúci informoval, že na XVI. zasadnutí MR boli schválené 2 uznesenia. Z uznesení MR č. 47 a 

48/2021 nevyplývajú žiadne povinnosti ani termíny plnenia. Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 

Návrhy do diskusie neboli.  

 
Predsedajúci uzavrel diskusiu a poprosil návrhovú komisiu o predloženie návrhu. 

 
Návrhová komisia predkladá návrh uznesenia. 

 

Miestna rada MČ Košice – Sever  
 

berie na vedomie  
 
správu o plnení uznesení z XVI. zasadnutia MR 
 

Následne dal predsedajúci hlasovať o tomto bode. 
 

      Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa – 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 
5. Informácie o XIX. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Sever 

 
Predsedajúci uviedol, že materiály na XIX. zasadnutie MZ MČ boli zaslané poslancom MZ. Ďalej 

informoval, že je pripravený návrh na doplnenie programu zasadnutia o bod 10.1 – Udelenie ocenení 

MČ Košice – Sever za rok 2021. Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 
 

Poslankyňa Kokošková navrhla diskutovať o jednotlivých bodoch programu XIX. zasadnutia MZ MČ 
Košice – Sever osobitne.  

 
Bod 4. „Voľba kontrolóra Mestskej časti Košice - Sever“ 

 

Poslankyňa Kokošková sa informovala ohľadom prezentácie uchádzačov a možnostiach poslancov MZ 
položiť uchádzačom otázky. 

 
Predsedajúci odpovedal, že na prezentáciu uchádzačov o voľbu kontrolóra je vyhradený čas do 5 

minút. V prípade záujmu potom môžu poslanci MZ uchádzačom klásť otázky. Počet otázok nie je 

limitovaný, je to na dohode poslancov na zasadnutí MZ.  
 

Bod 5. „Správa o činnosti starostu Mestskej časti Košice - Sever“ 
 

K tomuto bodu návrhy do diskusie neboli. 
 

Bod 6. „Správa veliteľa o činnosti Mestskej polície Košice – Stanice Sever za rok 2021“ 
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Poslankyňa Kokošková sa informovala, či mestská polícia môže na Facebooku zverejňovať údaje 

o fyzickej osobe. 

 
Predsedajúci uviedol, že veliteľ MP Košice – Stanice Sever bude na zasadnutí MZ osobne a bude 

priestor mu položiť predmetnú otázku. 
 

Bod 7. „Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ MČ Košice - Sever“ 

 
K tomuto bodu návrhy do diskusie neboli. 

 
Bod 8. „Informácia o zmene rozpočtu – rozpočtovom opatrení starostu MČ Košice – Sever na rok 2021 

(5. Rozpočtové opatrenie)“ 
 

Predsedajúci informoval o rozpočtových opatreniach starostu. Iné návrhy do diskusie neboli. 

 
Bod 9. „Návrh zmeny Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2022“ 

 
Poslankyňa Kokošková sa opýtala na nasledujúce zmeny  v Programovom  rozpočte MČ na ktoré 

potom reagoval predsedajúci: 

 
A. Obnova trhovísk – zvýšenie rozpočtu o 1 000 €  

Na trhovisku pri OC Merkúr bolo doteraz vymenených 12 trhových stolov za nové. V roku 2022 
sa vyrobia ďalšie trhové stoly. MČ tým vzniknú vyššie náklady. 

B. KPK – zvýšenie rozpočtu o 17 000 € 
Zvýšenie rozpočtu súvisí jednak s pandémiou. Plánuje sa tiež úprava vstupu do budovy a tým 

sa skvalitnia aj služby pre občanov. Navrhnutá suma je zatiaľ orientačná.  

C. Plocha pre voľný pohyb psov – zvýšenie rozpočtu o 5 000 € 
MČ plánuje zabezpečiť nové nádoby, sáčky na psie exkrementy a zádržné systémy na sáčky. 

Súčasný systém nie je vyhovujúci z dôvodu, že nové sáčky po krátkom čase miznú. 
D. Kontajneroviská – zvýšenie rozpočtu o 12 000 € 

MČ plánuje zriadiť nové kontajneroviská na Hlinkovej ulici a na Vodárenskej ulici. 

 
Bod 10. „Informácia o stavebných aktivitách v MČ Košice – Sever“    

 
Predsedajúci informoval o príprave zámeru revitalizácie Nám. Jána Mathého. Ďalej informoval 

o realizácii projektu rekonštrukcie a revitalizácie kaplniek na Kalvárii. Revitalizáciu kaplniek by mala 

uskutočniť nezisková organizácia „Perly gotickej cesty, n.o. Košice“. Zakladateľom neziskovej 
organizácie je Rímskokatolícka cirkev a mesto Košice. MČ Košice – Sever by bola partnerom v tomto 

projekte. 
 

Poslankyňa Tomášová navrhla vo veci revitalizácie kaplniek sa obrátiť na Maďarský spolok Košice, 
ktorý má najlepšie informácie o vlastníkoch, resp. o správcoch kaplniek. 

 

Poslankyňa Kokošková sa informovala ohľadom osvetlenia venčoviska pri Parku Duklianskych obetí. 
 

Predsedajúci uviedol, že nie je naplánované nové osvetlenie pri uvedenom venčovisku. 
 

Poslankyňa Tomášová informovala, že mesto Košice pri sídlisku Ťahanovce mimo obytnej zóny 

pripravuje nové veľké cvičisko pre psov. 
 

Bod 11. „Zámer získavania právneho vzťahu k pozemkom vo vlastníctve mesta Košice z dôvodu 
rozvojových aktivít Mestskej časti Košice - Sever“. 

 
Predsedajúci informoval, že ide o pozemky pre prípravu realizácie zámerov revitalizácie Nám. Jána 

Mathého, workoutového ihriska Park mládeže a plochy pred objektom na Obrancov mieru 1. 

      
Iné návrhy do diskusie neboli. 
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Predsedajúci uzavrel diskusiu a poprosil návrhovú komisiu o predloženie návrhu. 

 

Návrhová komisia predkladá návrh uznesenia. 
 

       Miestna rada MČ Košice – Sever 

       berie na vedomie  

       informácie o XIX. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ  Košice – Sever.  

Predsedajúci následne dal hlasovať o tomto návrhu. 
 

      Hlasovanie:  za  - 3,  proti – 0,  zdržal sa – 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Rôzne 

 
Predsedajúci otvoril diskusiu k tomuto bodu.  

 
Poslankyňa Kokošková sa opýtala na možnosti organizovania podujatí MČ počas MS v hokeji.  

 

Predsedajúci odpovedal, že s týmto návrhom by sa mala najprv zaoberať Kultúrna komisia MZ. 
 

Iné návrhy do diskusie neboli.  
 

Predsedajúci uzavrel tento bod.     
 

7.  Záver 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a XVII. zasadnutie MR ukončil.  

 
Košice, 28.02.2022 

 

Zapísal:  
                                                                                                           „podpísané“             

Mgr. Ladislav Török                               ................................................... 
 
Zápisnicu overili:               
  
                       

                                                                                                           „podpísané“                                                                               
Mgr. Martin Rogovský                                                  .................................................... 

 
 

 

 
                                                                                                           „podpísané“ 

Ing. Mária Tomášová                                                ....................................................                                                                                                        
 

 

 
                 

                                                                                                           „podpísané“ 
Ing. František Ténai, MBA, starosta     ......................................................  


